
Protokół Nr 4/11 
z pierwszego posiedzenia Komisji Samorządu Terytorialnego 

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 
w dniu 22.03.2011 roku 

 
 
Obrady prowadził Przewodniczący Komisji – Krzysztof Słoń.  
Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 11.30. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz goście, zgodnie z listami 
obecności (załącznik nr 1 i 2). 
 
Porządek obrad: 

1. Ocena stanu bezpieczeństwa na terenie Województwa Świętokrzyskiego. 
2. Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku na drogach Województwa 

Świętokrzyskiego za okres 2010roku. 
3. Informacja z realizacji zadań inwestycyjnych w roku 2010 oraz planowanych  

w roku bieżącym Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach. 
4. Sprawy różne. 

 
 
Ad. 1. 
Ocena stanu bezpieczeństwa na terenie Województwa Świętokrzyskiego. 

mł. insp. Michał Domaradzki – Pierwszy Zastępca Świętokrzyskiego 
Komendanta Wojewódzkiego Policji w Kielcach zreferował temat zgodnie  
z załączonym materiałem, przeprowadził prezentację multimedialną. (zał. 3) 

W dyskusji uczestniczyli: Marcin Ożóg, Krzysztof Słoń, Włodzimierz Stępień, Lucjan 
Pietrzczyk. 

Ad. 2. 
Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku na drogach Województwa Świętokrzyskiego 
za okres 2010roku 

Czesław Dawid – Dyrektor Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu Drogowego 
zreferował temat zgodnie z załączonym materiałem. (zał. 4) 

W dyskusji uczestniczyli: Krzysztof Słoń, Włodzimierz Stępień. 

Ad. 3. 
Informacja z realizacji zadań inwestycyjnych w roku 2010 oraz planowanych  
w roku bieżącym Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach. (zał. 5) 
 
Wojciech Płaza – Dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich 
zreferował temat zgodnie z załączonym materiałem. Zwrócił uwagę na znaczne 
zwiększenie ruchu kołowego na naszych drogach. Przy nowych inwestycjach trzeba 
zwiększać nośność dróg, żeby mogły wytrzymać natężenie ruchu wielokrotnie 
większe, niż pięć lat temu. 



 
W dyskusji uczestniczyli: Kazimierz Kotowski, Włodzimierz Stępień, Krzysztof Słoń. 
 
Ad. 4. 
Sprawy różne. 
 
Przewodniczący odczytał pismo przekazane przez Wicestarostę Sandomierskiego – 
Wojciecha Dzieciucha dotyczące wyrobisk po kopalni siarki „Piaseczno”  
(w załączniku 6).  
Po krótkiej dyskusji Komisja uznała, że zdecydowanie opowiada się za 
rozwiązaniami droższymi, ale docelowymi, niegenerującymi dalszych kosztów.  
 
Posiedzenie zakończyło się o godzinie 13.10. 
 
 
Protokół sporządziła  
Daria Biskup-Kozik 
 
 

Przewodniczący Komisji 
 
        Krzysztof Słoń 

 
 


